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Styrelsemöte Göta MS 

Protokoll 2022-10-24 

 

 

 

Ordinarie deltagare 

Lars-Göran Ståhl Ordförande 

Jonathan Thorsell Vice Ordförande 

Elenor Bodin              Kassör 

Niklas Gustafsson Endurokommittén 

Markus Marteliusson Crosskommittén 

Linda Ytterbom 

Patrik Lindberg 

Lotta Reden    

Christer Jansson         

 

Övriga deltagare: Maria Stolpe från RF 

Agenda     

1. Mötets öppnande (LG)  

2. Val av justerare (NG) 

3. Föregående protokoll (PL) 

4. Skrivelser m.m. (LG) 

- Resultat och balansrapport, för augusti. September ej klart ännu. 

- Medlemmar, klubbyten i TA perioden 2st varav 2st nya till Göta. 

Nya (inkl. familj) medlemmar sedan senaste mötet via Idrott Online tot. nu 

1430 (2st nya) varav 1223 (7st nya) män och 207 (0st nya) kvinnor.  

- Övrigt hela verksamheten;  

- Magnus Utisalo accepterade posten som mediaansvarig. Kommer att ingå i 

styrelsen. 

- Vi får försöka på nytt med sponsorer inför 2023. 

- LG, MM och NG tar fram förslag på önskemål/ideer över området och bokar möte 

med kommunen tillsammans med EMK för att framföra dom. 

- Informera att valberedningen bör starta nu med att ragga folk inför nästa årsmöte. 

Fokus på att få fler kvinnor till styrelsen och klubbarbete över lag.  

- Påminnelse om medlemsavgift i mail nu i november. 

- Utbildningar av tävlingsledare, barnledare och tränare söka bidrag hos Svemo? 

- Utbildning miljö hos Svemo för Håkan Nielsen, hur ser det ut med dessa? 

- Kommunens avdelning för verksamhetsbidrag har skickat ny information 

angående sökande av bidrag för föreningar. 

- RF presentation idag med besök av Maria Stolpe. Styrelsen fick information om 

vad nytt som RF har. Informerade om trygghetsarbete i föreningen och hur man 

skulle tänka för att fånga upp ungdomar. Stöd och bidrag fanns att söka från RF 

för detta. I övrigt så gjorde styrelsen ett grupparbete i övningssyfte om vad som 

var bra respektive dåligt i klubben för att se hur vi ska tänka i föreningen. 
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5. Crosskommitté rapport (MM) 

- Pontans Stubbrace gick jättebra och infriade alla förväntningar. Ideer finns hur det 

går att förbättra ifall det återkommer. 

- Företaget S-rental har genom att låna ut maskiner till crosstävlingar till ett värde 

av 110.000kr 2022. 

- MM återkommer med räkenskaper inför nästa möte. 

 

6. Endurokommitté rapport (NG) 

- Götapokalen  som klubben arrangerade gick bra och plus ekonomiskt. 

- Möte med kommunen för klubben bokas enligt ovan. 

- Tävlingar som KM 22/10 och motionskåsan 12/11. 

- Bra pilat och jobbat av ungdomar i klubben  inför KM. 

- NG återkommer med räkenskaper till nästa möte.  

 

7. Motorområdet  LedR (LG, MM, NG) 

- Färdigställa inne i lokalen, förråd och trapphus kvar. 

- Ny Miljökontroll onsdag 13 april, Jonte kan ta det. Det är fokus på tvätten och 

oljeavskiljaren samt ta med Miljöpärmen. Klart. Bifogas mötet, Utlåtandet från 

kommunen samt att vi har att besiktiga oljeavskiljaren efter årets säsong innan 

vintern, vi bör kontrollera intervallet av besiktning med gamla handlingar. 

- Duscharna boden stängs av inför vintern. 

- Installation av 2st kabiner i källaren för YA. 

- Nytt fönster i kiosken/köket som är öppningsbart levereras i slutet av nov och 

monteras kort därefter. 

- Nytt Lås på bommen för området. 

-  

8. Övriga frågor (LG)  

Uppdateringar på hemsidan som behöver fixas till. Se mail till NG o MM Info Nisse 

 

 

9. Nästa möte (LG)  

 

2022-11-28 Budget 2023, MX och E gör sina innan mötet. 

 

 

 


